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Concept Verslag 
 
Vergadering  Audit-comité gemeente Goirle 
Gehouden op  04-09-2013 
Opgemaakt door Berry van ‘t Westeinde 
Aanwezig  De raadsleden de heer G. van der Put (voorzitter), mevrouw Aerts-Hermans, de heer Van 

den Hout, mevrouw Van den Berg (rekenkamercommissie), de heren Zijlmans 
(accountant), De Knegt (controller)  en Van ’t Westeinde (griffier)  

Afwezig  De heren De Rooij en Swaans, Th. van der Heijden (wethouder) 
 
1. Opening en vaststelling agenda; 
De voorzitter constateert dat de heren Swaans en De Rooij niet aanwezig zijn. Wethouder Van der Heijden is 
verhinderd in verband met vakantie. 
 
2. Vaststelling van het verslag van de vergadering van 15 mei 2013; 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Ontwikkelingen Horizontaal Toezicht; 
De heer Zijlmans geeft aan dat hij in gesprek is geweest met de provincie. Geconstateerd wordt dat het ook 
voor de provincies een worsteling is om hun positie in dit dossier te vinden. Er zitten veel verschillen tussen de 
provincies. 
De griffier deelt mee dat in het kader van het interbestuurlijk toezicht een onderzoek is gedaan door de 
provincie naar het omgevingsrecht. Ook dit roept vragen op. Wat doet de provincie nu precies? Wat wordt er 
verwacht van de raad?  
 
Vanuit het audit-comité wordt nogmaals bevestigd dat de raad wil sturen en controleren op hoofdlijnen.  
Afgesproken wordt dat de griffier contact zoekt met de provincie, om meer helderheid te krijgen over de 
rolverdeling tussen raad en provincie. 
Daarnaast wordt geconstateerd dat overzicht wordt gewenst in de taak van de raad bij het toezicht houden. 
Griffier en controller pakken dit op met KING en provincie. 
 
4. Opdrachtverlening accountantscontrole 2013; 
De opdrachtbevestiging is nog niet ontvangen. Deze moet worden doorgeleid naar de raad. 
De heer Van den hout vraagt om aandacht voor het Z-complex Venneweg dat de raad nu gaat instellen. Kosten 
worden vooruitgeschoven. Wat zijn de consequenties hiervan? 
De heer Zijlmans geeft aan dat dit onderdeel uitmaakt van de reguliere controlewerkzaamheden. 
De heer Van den Hout vraagt aandacht voor efficiency en effectiviteit van de samenwerking. Zowel in Hart van 
Brabant als met Oisterwijk en Hilvarenbeek. 
 
Geconcludeerd wordt dat efficiency en effectiviteit aandachtspunten zijn voor de Rekenkamercommissie. De 
samenwerking met Oisterwijk en Hilvarenbeek loopt te kort om al naar resultaten te kunnen kijken. 
De heer Zijlmans merkt zelf op dat de stand van zaken van de decentralisaties en de transities een 
aandachtspunt kunnen zijn. De regio moet in oktober een regionaal transitiearrangement voor de jeugd indienen.  
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Vanuit het audit-comité wordt opgemerkt dat de stand van zaken van de 3 transities, waar mogelijk met een 
benchmark waarin de mate waarin Goirle is voorbereid wordt afgezet met andere gemeenten een goed 
onderwerp is. 
 
5. Zaken rond de Rekenkamercommissie: 
* a. onderzoeksopzet efficiency 
De heer Van den Hout vraagt of bij het onderzoek naar de omgevingsvergunning ook de omgevingsdienst moet 

worden betrokken. Hij vraagt zich af of hoe de efficiency van de omgevingsdienst en de gemeente zich bij 
dit soort werkzaamheden verhouden. Naar aanleiding van de opmerking dat de omgevingsdienst nog maar 
kort actief is om goede cijfers te leveren, verwijst hij naar de omgevingsdienst Zuid-Holland Zuid en 
Drechtsteden waar men al langer regionaal werkt. 

De heer De Knegt geeft aan dat het om uitvoeringstaken gaat. Vanuit het Management Team geeft hij de 
overweging door dat er geen kwaliteitsstandaarden zijn opgenomen en worden gemeten. Wanneer een 
omgevingsvergunning altijd per omgaande verleend zou worden, dan scoort men altijd maximaal op de 
effecten van het beleid. Is dat wenselijk?  

Mevrouw Van den Berg geeft aan dat de kwaliteit lastig te toetsen is. Het onderwerp is met name gekozen 
naar aanleiding van vragen in Loon op Zand en Dongen.  

 
* b. onzoeksonderwerpen 2014 
Bij agendapunt 4 is al de suggestie gedaan van onderzoek naar effectiviteit en efficiency van regionale 
samenwerking.  
De heer Van den Hout vult aan dat in beeld gebracht kan worden wat intergemeentelijke samenwerking 
oplevert. 
Verder wordt de suggesties gedaan om het accommodatiebeleid te bekijken in relatie tot het subsidiebeleid. 
 
Mevrouw Van den Berg geeft aan dat de rekenkamercommissie wil nog dit jaar een nieuw onderzoek voor Goirle 
wil oppakken.  
 
6. Verbetering planning en control cyclus; 
Het streven naar een testament van het audit-comité is goed.  De griffier wordt verzocht dit voor de volgende 
vergadering te agenderen en daarbij dan ook het testament van de vorige raadsperiode te betrekken. 
Gediscussieerd wordt over wat nu precies het doel van de begroting is. Afgesproken wordt om in een volgende 
vergadering (zoals benoemd in het onderzoek van de Rekenkamercommissie) na te denken over het doel van de 
programmabegroting en het zichtbaar maken van Noodzaak en Urgentie. De accountant wijst op veranderingen 
in het BBV.  
 
Geconstateerd wordt dat er ook altijd een spanning op het SMART formuleren van doelstelling zit. Niet altijd 
wordt het even wenselijk gevonden om heel duidelijk (en dus afrekenbaar) te zijn. Geconstateerd wordt dat dit 
ook iets van de cultuur vraagt. Het college moet er op kunnen rekenen dat de raad in redelijkheid het gesprek 
aangaat, wanneer doelstellingen niet gehaald worden. 
Met betrekking tot de concept opzet voor doelstellingen in de programmabegroting, merkt de heer Van den Hout 
op dat hij de vraag "wat is het probleem?" mist. Hij heeft nog een aantal andere opmerkingen, die hij apart zal 
doorgeven (bijlage bij verslag). 
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De heer De Knegt merkt op dat de opmerkingen niet meer meegenomen kunnen worden voor de 
programmabegroting 2014.   

 
7. Bespreking van de vorm van de raadsinformatie grondbeleid:  
De heer Van den Hout vraagt wie gaat bepalen wat er in een vertrouwelijk stuk staat. 
Het audit-comtié heeft een voorkeur voor optie 4. Zoveel mogelijk wat openbaar is, openbaar meedelen. 
Informatie die vertrouwelijk is, kan dan in een vertrouwelijke bijlage. Het audit-comité constateert dat op het 
vertrouwelijke stuk onderbouwd moet worden waarom dit stuk niet openbaar is, op basis van de 
uitzonderingsgronden uit artikel 10 Wet openbaarheid bestuur. 
 
 
8. Evaluatie behandeling burap;  
Het audit-comité constateert dat de bijeenkomst goed is verlopen. Men vindt het een grote stap vooruit. Men 
wil dit volgend jaar weer. Daarom is het goed nog in deze raadsperiode de financiële verordening aan ter 
passen. 
 
9. Mededelingen / ter kennisname; 

a. Stand van zaken 213a onderzoeken 
Een stagiaire onderzoekt de stand van zaken rond de 213a onderzoeken tot nu toe. Het programma voor 2014 
wordt in november geagendeerd in het audit-comité. 
 
10. Planning vergaderingen 2014;  
Bij de vergadering op 27 november is David Zijlmans verhinderd.  
Het audit-comité besluit om in 2014 te vergaderen op  12 februari, 7 mei, 10 september en 26 november 2014, 
aanvang 16.00 uur. 
 
11. Rondvraag 
De heer De Knegt geeft aan dat wethouder Van der Heijden een cashflow overzicht heeft opgesteld. Dit wordt 
digitaal toegezonden. 
De heer Zijlmans meldt dat hij een aantal klanten, waaronder Goirle, gaat overhevelen omdat hij andere taken 
krijgt. 
De voorzitter geeft aan dat al bij het afsluiten van de overeenkomst is afgesproken dat het controleteam 
vanwege het aantal dienstjaren waarschijnlijk in de loop van de periode zou wijzigen. In de overeenkomst is ook 
de procedure vastgelegd hoe wordt omgegaan met wijzigingen in het controleteam. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 17.30 uur. 
 
 
Afspraken  Door Wanneer Stand van Zaken 

Afgesproken wordt dat de griffier 
contact zoekt met de provincie, om 
meer helderheid te krijgen over de 
rolverdeling op het gebied van het 
horizontaal en interbestuurlijk toezicht 

Griffier november  
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tussen raad en provincie. 

Meer overzicht wordt gewenst in de 
taak van de raad bij het toezicht 
houden. Griffier en controller pakken dit 
op met KING en provincie. 

Griffier / 
controller 

november -opgemerkt wordt dat een en 
ander ook volop in 
ontwikkeling is - de vraag is 
of er al een eenduidig 
antwoord kan worden 
gegeven.  

Afgesproken wordt om in een volgende 
vergadering (zoals benoemd in het 
onderzoek van de 
Rekenkamercommissie) na te denken 
over het doel van de 
programmabegroting en het zichtbaar 
maken van Noodzaak en Urgentie. 

Griffier November/februar
i 

 

Het testament van het audit-comité 
agenderen en daarbij dan ook het 
testament van de vorige raadsperiode te 
betrekken. 

Griffier november  

Voorstel voor aanpassen van de 
financiële verordening voor wat betreft 
werkwijze burap 

College Nog deze 
raadsperiode 

 

Programma 213a 2014 College november  

 
  
 


